
RVAKS juhatuse koosoleku protokoll nr 3 

 
Toimumise koht: Rae Kultuurikeskus 

Toimumise aeg: 10.06.2021 kell 19.50 – 20.20 

 
Koosolekul osalesid: Aivar Aasamäe (RVAKS juhatuse esimees, Kurna küla), Sirli 
Tiik (Salu küla), Imre Leppik (Aaviku küla) ja Kai Lasn (Lagedi alevik) 
 

Päevakord: 
1. Liikmete vastuvõtmine 

2. Liikmete välja arvamine 

3. Ülejõeküla koosolek 

4. Võlgnevused 

5. Külade ettepanekud 2022 aasta eelarvesse 

6. Koolitus/õppereis 

7. Infotund 

 
 
1. Liikmete vastuvõtmine  
Rae Valla Alevike- ja Külavanemate Seltsile on laekunud avaldused, sooviga saada seltsi 
liikmeks  
1.1 Raili Salvet (Vaida alevikuvanem); 
1.2 Moonika Kaste (Urvaste külavanem). 
Toimub arutelu.  
Otsustatakse: (kõik poolt häältega) Arvata Rae Valla Alevike- ja Külavanemate Seltsi 
liikmeks Raili Salvet ja Moonika Kaste. 
 
2. Liikme välja arvamine 

Rae Valla Alevike- ja Külavanemate Seltsile on laekunud avaldus, sooviga lahkuda seltsi 
liikmelisusest. 
2.1 Margit Kaitsa (endine Rae külavanem) 
Toimub arutelu. 
Otsustatakse: (kõik poolt häältega) Arvata Margit Kaitsa välja Rae Valla Alevike- ja 
Külavanemate Seltsi liikmete hulgast.  
 
3. Ülejõe küla koosolek 

Ülejõe külal jäi Covid viiruse leviku tõttu 2020. aastal küla üldkoosolek korraldamata. Küla 
on korraldanud 2020 üldkoosoleku tagantjärgi mais 2021. Üldkoosoleku toimumise kohta 
on kõik vajalikud dokumendid juhatusele esitatud. 
Toimub arutelu 2021. aastal Ülejõe külale rahaliste vahendite kasutamise õiguse üle. 
Otsustatakse: (kõik poolt häältega) 2020. aasta Ülejõe küla hilisem üldkoosoleku 
toimumine aktsepteeritakse ja külale antakse võimalus 2021. aastal rahalisi vahendeid 
kasutada. 
 
4. Võlgnevused 

Raamatupidajalt saadud andmete põhjal koostatakse võlgnejate kohta tabel.  
Toimub arutelu, millal liikmetele infoga kiri e-posti saadetakse. Vastavalt RVAKS 
kodukorrale tuleb liikmetel liikmemaks tasuda 30. juuniks. 
Otsustatakse: (kõik poolt häältega) Imre Leppik saadab liikmetele e-kirja enne 
jaanipäeva. 
 
5. Külade ettepanekud 2022 aasta eelarvesse 



Igal aastal esitavad külad/alevikud ettepanekud valla eelarvesse. Et uueks aastaks 
soovitud tegevused saaksid piisavalt tähelepanu, esitatakse ettepanekud ka 2022. aasta 
eelarvesse.  
Otsustatakse: (kõik poolt häältega) Sirli Tiik küsib küladelt/alevikelt 3 prioriteeti ja esitab 
saadud kokkuvõtte Rae Vallavalitsusele 01. augustiks. 
 
6. Koolitus/õppereis 

Koolitus/õppereis on planeeritud 18.-19. septembril 2021 Kihnu saarele. Reisiks vajaliku 
info kohta käivad läbirääkimised Mare Mätasega, kes esitab RVAKSile hinnapakkumise. 
Toimub arutelu Kihnu saarel ööbimise paiga osas. Soovitakse, et kõik õppereisil osalejad 
ööbiksid ühes majutusasutuses. 
Otsustatakse: (kõik poolt häältega) Kai Lasn suhtleb Mare Mätasega ja küsib 
hinnapakkumise. 
 
7. Infotund 

RVAKS liikmetele järgmine infotund toimub augusti kuus.  
Otsustatakse: (kõik poolt häältega) Sirli Tiik esitab Rae Vallavalitsusele tasuta ruumirendi 
taotluse Rae Koolimajas RVAKS infotundide läbiviimiseks. 
 
 
 
 
Järgmise RVAKS juhatuse koosoleku toimumise kuupäev täpsustub.  
 
 
 
 
 
 
 
 
Koosolekut juhatas 

Aivar Aasamäe        Koosolekut protokollis 

RVAKS juhatuse esimees       Kai Lasn 

         RVAKS juhatuse liige 


